
 
Aktuella frågor 
 
Bildningsnämndens svenskspråkiga sektion 16.06.2022 § 42    
      
 

 Skolnätsutredningen läggs ned, enligt beslut av stadsstyrelsen 13.6. 
 En skrivelse har inkommit till svenska och finska sektionen samt 

utbildningscheferna om samarbetet mellan skolorna över språkgränsen 
och tvåspråkig skola i Korpo. Ärendet bereds och behandlas därefter i 
sektionen.  

 Skolcenterprojektet framskrider enligt tidtabell. Inredningsplaneringen är 
på slutrakan och upphandlingen sker i höst. Likaså är it-planeringen inne i 
slutskedet. 

 Genomgång av läget gällande personalrekryteringen inför hösten. 
 De ukrainska skolelevernas antal minskar sannolikt inför höstterminen. 

Enligt preliminära uppgifter kommer vi fortsättningsvis att ha ukrainska 
elever i Malms skola, Sarlinska skolan och Skärgårdshavets skola, 
sammanlagt ett tjuogotal. 

 Information om planeringen av fokusklassen. Verksamheten inleds i 
augusti i Kombilas utrymmen.  

 Möjligheten att erbjuda alla femteklassister naturskolundervisning utreds 
i samband med höstens budgetarbete. 
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